

العُمانية العالمية للتنمية والإستثمار ش. م.ع.ع Oman International Development & Investment Co.S.A.O.G

ominvest

Date: 18 May 2025

Subject: Addition of Ominvest to the MSCI GCC Countries Standard Indexes

Oman International Development and Investment Company SAOG ("Ominvest") is pleased to announce its inclusion in the MSCI GCC Countries Standard Indexes, effective as of May 30, 2025, following MSCI's Semi-Annual Index Review.

MSCI Inc. (NYSE: MSCI) is a leading global provider of equity indexes and decision support tools used by institutional investors worldwide with index inclusion based on rigorous criteria such as market capitalization, liquidity, and investor accessibility.

Ominvest's inclusion reflects its strong fundamentals, consistent performance, and growing visibility in regional capital markets. The addition is expected to further increase Ominvest's exposure to global institutional investors and position it to attract greater investment flows. التاريخ: ١٨ مايو ٢٠٢٥م

الموضوع: إدراج أومينفست ضمن مؤشرات إم إس سي آي القياسية لدول مجلس التعاون الخليجي

تسر الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع ("أومينفست") أن تعلن عن إدراجها ضمن مؤشرات إم إس سي أي القياسية لدول مجلس التعاون الخليجي، وذلك اعتبارًا من تاريخ ٣٠ مايو ٢٠٢٥م، وفقًا للمراجعة النصف السنوية التي تجريها شركة إم إس سي أي.

تُعد شركة إم إس سي آي من أبرز المزودين العالميين لموشرات الأسهم وأدوات دعم اتخاذ القرار التي يستخدمها المستثمرون المؤسسيون حول العالم، ويستند الإدراج في مؤشراتها إلى معايير صارمة تشمل القيمة السوقية، والسيولة، وإمكانية وصول المستثمرين.

يعكس إدراج أومينفست على قوة أساسياتها، واستقرار أدانها، وتنامي حضورها في أسواق رأس المال الإقليمية. ومن المتوقع أن يسهم هذا الإدراج في تعزيز حضور أومينفست لدى المستثمرين المؤسسيين العالميين، واستقطاب المزيد من التدفقات الاستثمارية.

FOR / Oman International Development and Investment Company SAOG

عن / الشركة العمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع

